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 رسالة برنامج

 البرنامج الأساسي بنظام الخمس سنوات والساعات المعتمدة لبكالوريوس الطب والجراحة 

 النص باللغة العربية:

يلتزم البرنامج الأساس ي بنظام الخمس سنوات والساعات المعتمدة لبكالوريوس الطب والجراحة بكلية الطب جامعة المنوفية بإعداد  

الصلة، وتطويع طبيب   ذات  العليا  الدراسات  برامج  في  الدراسة  العمل، واستكمال  احتياجات سوق  تلبية  قادر على  بشري ذو جدارة 

آداب   من  إطار  في  المستدامة،  التنمية  أهداف  تحقيق  في  فاعل  ومشارك  والمجتمع،  للفرد  الصحية  المشكلات  حل  في  العلمي  البحث 

 .تعليمي داعم ومحفز ومستوف لمعايير الجودة والاعتماد وأخلاقيات المهنة وذلك من خلال مناخ

 النص باللغة الإنجليزية: 

The basic program is committed to the five-year system and credit hours for the Bachelor of Medicine 

and Surgery at the Faculty of Medicine, Menoufia University, to prepare a qualified human physician 

capable of meeting the needs of the labor market, completing studies in relevant graduate programs, 

adapting scientific research to solve health problems for the individual and society, and an active 

participant in achieving Sustainable development goals, within a framework of professional ethics, 

through a supportive and stimulating educational climate that meets quality and accreditation 

standards. 

 


